
Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Pracowni Twórczych w siedzibie Wydziału Kultury 

w Departamencie Spraw Społecznych Urzędu Miasta Łodzi z dnia 22 stycznia 2014 r. 

 
W posiedzeniu Komisji  wzięli udział: 

- Ewa Majchrzak - przedstawiciel Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi, 

- Bożenna Jędrzejczak - przedstawiciel Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łodzi, 

- Elżbieta Fuchs - Dyrektor Miejskiej Galerii Sztuki w Łodzi, 

- Anna Salska - inspektor na Samodzielnym Stanowisku ds. Mecenatu Kultury w Wydziale 

Kultury w Departamencie Spraw Społecznych Urzędu Miasta Łodzi, 

- Beata Gorzałczyńska - podinspektor w Oddziale Lokali Użytkowych i Windykacji 

w Wydziale Budynków i Lokali w Departamencie Infrastruktury i Lokali Urzędu Miasta 

Łodzi. 

 

Przedmiotem obrad Komisji było rozpatrzenie wniosku o dokonanie między sobą zamiany 

wynajmowanych pracowni twórczych jaki złożyli:  

- P. Małgorzata Kruszyniak - Witkowska, posiadająca tytuł najmu do lokalu przy ul. 

Pogonowskiego nr 24 o pow. 11,92 m² ,  

- P. Andrzej Reński posiadający tytuł najmu do lokalu przy ul. Piotrkowskiej nr 196 o pow. 

66,02 m². 

Wniosek został wstrzymany decyzjami Komisji z dnia 21 października 2013 r. 

oraz 17 stycznia 2014 r.  

Po dokładnym zapoznaniu się z wyjaśnieniami złożonymi przez Wnioskujących 

członkowie Komisji zadecydowali o nieuwzględnieniu wniosku z następujących powodów:  

- wg informacji AN Łódź Polesie „Zakątna” Pani Małgorzata Kruszyniak - Witkowska, 

zajmująca lokal o mniejszej powierzchni, posiada zaległości czynszowe za okres dwóch 

miesięcy; 

- w wyjaśnieniu pisemnym Pan Andrzej Reński stwierdził, że lokal jaki zajmuje jest zbyt 

duży jak na Jego aktualne potrzeby, co dodatkowo obciąża go wyższą opłatą czynszową; 

- Komisja doszła do wniosku, że zaleganie w opłatach za dotychczas zajmowany lokal przez 

Panią Małgorzatę Kruszyniak - Witkowską nie daje gwarancji na wnoszenie opłat za lokal 

o powierzchni prawie sześciokrotnie większej; 



- Komisja stwierdziła, że uwzględni wniosek Pana Andrzeja Reńskiego o przyznanie 

pracowni o mniejszej powierzchni, jeśli dotychczas zajmowany lokal jest dla Niego za duży. 

 

Z powyższych względów wniosek Pani Małgorzaty Kruszyniak - Witkowskiej 

i Pana Andrzeja Reńskiego nie uzyskał pozytywnej opinii Komisji. 

 

Z up. Przewodniczącej Komisji 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Łódź, dnia 24 stycznia 2014 r. 


